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Under året har tio styrelsemöten hållits i föreningslokalen, med uppehåll under sommaren. 
Styrelsen började året med sju ledamöter och två suppleanter. En ordinarie ledamot har slutat 
under året, på grund av personliga skäl.  
 
Det har skett en förändring i eget kapital i och med försäljningen av 2 hyresrätter. 
Medlemsinsatser och upplåtelseavgifterna har ökat. Likaså har såklart kassan ökat i och med 
försäljningarna. Mycket av pengarna tillsammans med sparade pengar från tidigare försäljningar 
har vi använt för en stor extra amortering. Räntekostnaderna har minskat med ca 50 000 kr till 
följd av det. 
 
Verksamhetsåret har i stort ägnats åt flera viktiga tekniska projekt och planering av underhåll av 
våra fastigheter. Ett viktigt arbete som påbörjades av tidigare styrelsen som såg att många stora 
projekt för underhåll av fastigheterna skjutis på under många år. Styrelsen har under året 
arbetat hårt med att förbereda för det kommande och mycket välbehövliga projektet med fönster 
och fasadrenovering. Vi har fortsatt arbeta med  kravställning, projektets omfång definierats och 
experter och boende har konsulterats för att sammanställa hur våra hus och gårdar ska se ut 
efter att renoveringen genomförts. Det var tänkt att projektet skulle starta i april 2020 men vi har 
nu skjutit detta på framtiden då vi fått ny information samt mer akuta problem med 
översvämning i tvättstugan som behövt prioriteras.  
 
Alla träfönster på I-huset har blivit utvändigt oljade och dörrarna fått en rostfri platta monterad 
för att öka livslängden på dörrarna. 
 
Vi har köpt in nya tvättvagnar till tvättstugan och även styrt upp kolvarna i bokningstavlan då det 
varit lite oordning med dubbletter och boenden som saknat kolv.  
 
Trädet utanför föreningslokalen har beskurits och parasoller köpts in till gården. 
 
Liggande stammen i U-huset har spolats och filmats och vi väntar nu på utlåtande från 
rörexpert. 
 
 
 


